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Møte:  8/2021 

Dag:  Torsdag 19. august 2021 

Kl.:  18.00 – 23.00 

Sted:   Klubbhuset 
Tilstede: Frode Forbord, Aage Nordahl, Bjørn Wilhelm Nilsen, Karen Raaen Roland, Siri Eide, Caroline 

Baardsen, Øyvind Holthe, Kristina Raaen Mjøs og Beate Kvamstad Lervold  
  
Forfall:  Morten Løvseth 
 
Saksliste: 

2021/46 Kommentarer til innkalling (referat 07/2021 vedlagt)      

2021/47 Orienteringsrunde styremedlemmer                                  

2021/48 Evaluering fotballskole                                                               

2021/49 Økonomi                                                                    

2021/50 Treningsavgift høst 

2021/51 Sponsor 2021 – Hva skal faktureres 
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2021/53  Eventuelt                                                 

  

 
  

Saksnr Saksopplysninger Ansvar Frist 

2021/46 Kommentarer til innkalling (referat 06/2021 vedlagt). 
Godkjent på styremøte 19/8-21. 
 

 
Frode 

 

2021/47 Beate 
Prosjekt MIL 2025: 
Det har vært møter med noen lag/grupper, hvor man bl.a har diskutert 
sportslige ambisjoner. Hvor er vi i dag og hvordan skal vi komme dit vi ønsker å 
være? Det samme skal gjennomføres for alle gruppene i hele klubben. Det er 
også planlagt workshops, samtaler med leder i Malvik IL og kretsen. 
 
Prosjektet blir veldig godt mottatt, og det er stor positivitet i laget rundt MIL 
2025. 
 

 
 
 

 

2021/47 Åge 
Invitasjon til NIPA-konferansen: 
Malvik fotball er invitert av Adresseavisen til NIPA-konferansen på Ørlandet 
03.09.21 – 05.09.21 for å snakke om hvordan det har vært i «fotballen» under 
Covid-19-perioden. Det blir også en gjennomgang av MIL 2025. 
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Damer senior: 
Ny lagssang for damer senior skal spilles inn 25.08.21.  Adresseavisen kommer 
og dekker denne innspillingen. 
 
Malvikcup’en: 
Man er i planleggingsfasen. Det inviteres lag fra Trøndelag, Norland og Møre og 
Romsdal til denne cup’en. Det generelle inntrykket er at det blir færre lag i 
2022 enn 2020. 
 
Det har også kommet en forespørsel fra Trønderfotball og Trønder TV om at de 
ønsker å streame cup’en (kamper, situasjoner osv). Dette vil sendes på Trønder 
TV (800 000 abonnenter), og det vil sendes en oppsummering av Malvik-cup’en 
hver kveld. Medlemmene i styret er positive, men det må sjekkes ut litt med 
tanke på personvern osv. 
 

 
 
 
 

2021/47 Øyvind 
Vi må få en god struktur når det gjelder avlysninger og beskjeder som går ut til 
andre klubber, cuper ol. 
Utfordrende at foreldre tar for mye styring, sportslig leder blir ikke involvert og 
klubben/styret vet ikke hvilke beskjeder som blir gitt fra klubben. 
Dette må opp på trener/lagledermøter 
 
Vi må være obs på hvilken rolle vi har når vi har vi har lederverv 
Dette er også avdekket i prosjekt MIL 2025 
 
 
 

 
 
 
 

 

2021/47 
 

Kristina/Karen 
Årshjul: 
Vi ønsker at årshjulet skal bestå av en enkel oversikt over kvartalene hvor 
hovedoppgavene for kvartalet beskrives. Det skal i tillegg lages en detaljert 
oversikt over hvilke oppgaver som skal gjøres/gjennomføres i hvert kvartal. Vi 
ønsker å lage tre ulike årshjul; Styret, Sportslig og Dugnad. Det planlegges også 
et eget område på Teams hvor fotballavdelingen kan ha sin egen 
dokumentbank. 
 
Klubbhåndbok og sportsplan bør revideres før man lager årshjulet. Det er også 
viktig at innspillene fra prosjekt MIL 2025 tas med i dette arbeidet. Det blir 
egne arbeidsmøter for dette arbeidet. Vi prøver også å få til et møte med en 
representant fra kretsen 26.08.21. 
 

 
 
 
 

Kristina 
/ Karen 

 

2021/47 Caroline 
Kiosk: 
Styret åpner for kiosksalg på hjemmekampene til Malvik. Følgende gjelder 
fortsatt: 

• Alle må registreres seg før de går inn på anlegget pga smittesporing 
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• Hold 1 m avstand utenfor banen 
• Vi skal ha kampverter på hver kamp 
• Kiosken må vaskes etter bruk 
• Toalettene skal vaskes etter kamp 

Denne informasjonen ligger også på hjemmesiden til fotballavdelingen. 
Materialforvalter følger opp at det ligger vaskeutstyr i kiosken til enhver tid. 
 
Vask av toalett: 
Det sendes ut en forespørsel til Vikhammer skole/ ungdomsskole om noen av 
elevene der ønsker en ekstrajobb (renhold toalett). 
 
Tilsynsvaktene i Abrahallen skal vaske toalettene der. 
 
 
Lotteri: 
Det blir loddsalg i september, og loddsalget gjennomføres som vanlig. Det 
sjekkes også ut om digitalt loddsalg kan være aktuelt. Styret hører med aktuelle 
leverandører for å få tak i gevinster. 
 
 
Barnefotballserien: 
Malvik arrangerer barnefotballserien i Abrahallen helga 18. – 19. september. 
Hvert enkelt lag ordner med kampoppsett og kiosk. Mat må være innpakket. 
Dommeransvarlig ordner med dommere. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Bjørn 
Viksletta: 
Det ble i forrige uke sendt en mail til Vikhammer skole angående søppel på 
Viksletta. Har ikke fått noe svar enda. 
 
Det var en befaring på banene i forrige uke. Alt så greit ut, det ble byttet ett 
hjul. 
 
Det bør være nett mellom banen og skoleområdet. 
 
Reglementskilt og QR-kode for covid-registrering må opp på Viksletta. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bjørn 

 

2021/48 Evaluering fotballskole 
Åge var tilstede hele uken og han fikk inntrykk av at det var en fin fotballskole 
for barna. Det ble hver dag avholdt både oppstarts- og avslutningsmøte for 
instruktørene. Lunsjavviklingen fungerte bra. 
 
Fotballskolen har fått en egen mailadresse: fotballskolen@malvik-fotball.no. 
Til neste år må det sees litt nærmere på Hoopla registreringssystem, eventuelt 
bruke et annet system til registrering/påmelding. Det kom mange spørsmål fra 
foreldre som vi ikke fikk til å svare ut. Til neste år bør det også lages ordentlige 
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invitasjoner og en informasjonskanal hvor foreldrene kan få en daglig 
oppdatering fra fotballskolen. 
Det har kommet to konkrete spørsmål fra de som har vært i covid-karantene, 
om å få tilbakebetalt kontingenten for fotballskolen. Styret er enige i at 
kontingent tilbakebetales til de som ikke fikk til å delta pga karantene. 
 

 
 

 
 
 
 
 

2021/49 Økonomi (Siri) 
Gjennomgang av regnskap med Siri. Sendes ut på mail til styrets medlemmer. 
 

  

2021/50 Treningsavgift høst 
Herrer senior 6. div: 
Styret vedtar at det skal betales 1000,-  
 
Resterende senior: 
Er ferdig fakturert 
 
12 → junior: 
Justere del 2 treningsavgift til flatt 500,-  
 
-Øvrige seniorlag på dame og herresiden har betalt inn sin avgift i del 1 
 
 

  

2021/51 Sponsor 2021 – Hva skal faktureres? 
Sponsorer - litt uavklart men det skal være i orden i løpet av året. 
 
Det har vært noen uavklarte rutiner. 
 
MIL har etablert en markedsgruppe med representanter fra både håndball og 
fotball, og vi går ut som et samlet idrettslag når vi lager avtaler. Vi håper at MIL 
på denne måten kan få bedre sponsoravtaler. 
 

  

2021/52 Klubbhus - Fotballavdelingen 
Kommunen betaler 160 000,- for oppsett og rigging. 
Fotballavdelingen må betale for innredning, eventuelt oppussing, maling osv).  
 
Klubbhuset setts opp av åtte Moelvenbrakker (brukte brakker), og man tenker 
at klubbhuset skal inneholde følgende: 
1.etasje: 

• Inngang 
• Kontor materialforvalter 
• Toalett 
• Møterom 
• Trapp til 2. etasje 

 
2.etasje: 
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• Tre kontorer (ett til leder i idrettslaget) 
• Et større møterom (35m2) 

 
Søknaden gikk inn til kommunen for to uker siden. Behandlingstiden til 
kommunen er fire uker, men de ønsker at dette skal gå raskere.  
 
Klubbhus – Malvik idrettslag 
Det er satt ned en egen gruppe fra hovedlaget som skal jobbe frem ett forslag 
til permanent klubbhus for idrettslaget 
 
 
Riving av dagens klubbhus er planlagt til november 21. 

2021/45 Eventuelt 
 
Hjertestarter: 
Vi ønsker en hjertestarter til Viksletta. Frode tar det videre med hovedlaget. 
 
Saksvikbanen: 
Ønsker en container for å lagre utstyr. 
Vi ønsker å leie for 1000,-/mnd høsten 2021, og ser hvordan det fungerer. 
Frode hører om containeren kan stå hele året. 
10 000,- for transport (tilbud fra Ramirent).  
20 000,- for en ny. 
Det er kommet fire nye mål til Saksvikbanen 
 
Kiosken i Abrahallen: 
Kiosken i Abrahallen bør oppgraderes (ny innredning, rørlegger osv). Frode 
sjekker med Ole Vig om de vil ta oppgaven. 
 
Info og Oppfølging fra Sportslig: 
Info, innhold i treninger, hospitering 
Styret er invitert 2/9 i Klubbhuset 
17-18: Barnefotballen 
18.18 – 19.15: Jentefotballen 
19.30 – 20.30: Guttefotballen og senior 
 

 
 
 
 

 
 

Frode 
 
 
 
 

Frode 
 
 
 
 
 

Frode 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 

Neste styremøte: September 2021 


